

卫理公会以萨迦守望者 29/1-4/2/2026

正月第五个星期的祷告事项

1. 世界

【a】 求主坚固受逼迫教会的信心，使他们在患难中忍耐到底，在一切景况中见证基督的荣耀。

<https://tinyurl.com/3t9fkahn>

【b】 求主赐智慧给各国领导人和 AI 开发者，愿人工智能被善用，造福人类，荣耀神的名。

<https://tinyurl.com/ym3tey7s>

2. 国家

【a】 同性恋课题在日常生活中逐渐普及，求主开启人心，使更多人明白神对婚姻和性别的完美设计，带领社会回归真理。

<https://tinyurl.com/sdv4xs8p>

【b】 求主保护马来西亚和邻近国家的人民免受尼帕病毒侵袭，赐智慧给政府和医护人员，有效防控疫情扩散，保障公众健康与安全。

<https://tinyurl.com/yd2pzwmc>

3. 教会

【a】 求神赐智慧，帮助教会明白如何在这世代栽培门徒，使生命影响生命，荣耀祂的国度。

【b】 求神使教会时刻彼此相顾，彼此监督扶持。在爱中成长，在罪中悔改，成为合祂心意的肢体。

4. 家庭

【a】 愿神的平安和爱充满每一个家庭，帮助家人们彼此包容、理解和支持。

【b】 求神保护家庭远离纷争与试探，赐智慧引导每位成员遵行祂的旨意，在信仰中同心合一成长。

The Methodist Issachar Watcher 29/1-4/2/2026

Prayer items 5th week of January

1. World

- 【a】** Pray that the Lord strengthens the faith of the persecuted churches, enabling them to endure suffering until the end and to witness to the glory of Christ in all circumstances.
<https://tinyurl.com/3t9fkahn>
- 【b】** Pray that the Lord grants wisdom to national leaders and AI developers, so that artificial intelligence may be used for good, benefiting humanity and glorifying God's name.
<https://tinyurl.com/ym3tey7s>

2. Nation

- 【a】** Pray that the Lord opens people's hearts amid the increasing visibility of homosexuality in daily life. May they come to understand God's perfect design for marriage and gender, and may society be guided back to the truth.
<https://tinyurl.com/sdv4xs8p>
- 【b】** Pray for the protection of the people of Malaysia and neighbouring countries from the Nipah virus. May the Lord grant wisdom to government leaders and healthcare workers to effectively control the spread of the epidemic, safeguarding public health and ensuring the safety of all.
<https://tinyurl.com/yd2pzwmc>

3. Church

- 【a】** Pray that God grants wisdom to the church to understand how to disciple people in this generation, so that lives may impact lives and God's kingdom be glorified.
- 【b】** Pray that God enables the church to continually care for one another—watching over and supporting each other—growing in love, repenting of sin, and becoming a body of Christ that pleases Him.

4. Family

- 【a】** May God's peace and love fill every family, helping members to be tolerant, understanding, and supportive of one another.
- 【b】** Pray that God protects families from conflicts and temptations, granting wisdom to guide each member to follow His will, and to grow together in unity and faith.

Pengawal Isakhar Methodist 29/1-4/2/2026

Doa minggu kelima Januari

1. Dunia

- 【a】** Berdoalah agar Tuhan menguatkan iman gereja-gereja yang mengalami penganiayaan, supaya mereka tabah hingga akhir dalam penderitaan dan dapat menjadi saksi kemuliaan Kristus dalam segala keadaan.
<https://tinyurl.com/3t9fkahn>
- 【b】** Berdoalah agar Tuhan memberikan hikmat kepada para pemimpin negara dan pengembang AI, supaya kecerdasan buatan digunakan dengan bijak, membawa manfaat bagi manusia, dan memuliakan nama Tuhan.
<https://tinyurl.com/ym3tey7s>

2. Negara

- 【a】** Berdoalah agar Tuhan membuka hati manusia di tengah-tengah penyebaran isu homoseksual dalam kehidupan seharian, supaya lebih ramai dapat memahami reka bentuk sempurna Tuhan tentang perkahwinan dan jantina, serta dipimpin kembali kepada kebenaran.
<https://tinyurl.com/sdv4xs8p>
- 【b】** Berdoalah agar Tuhan melindungi rakyat Malaysia dan negara-negara jiran daripada wabak virus Nipah, serta memberkati kerajaan dan petugas kesihatan dengan hikmat untuk mengawal penularan penyakit dengan berkesan, demi menjaga kesihatan dan keselamatan awam.
<https://tinyurl.com/yd2pzwmc>

3. Gereja

- 【a】** Berdoalah agar Tuhan memberikan hikmat kepada gereja untuk memahami cara mendidik murid pada zaman ini, supaya kehidupan satu dapat mempengaruhi kehidupan yang lain dan memuliakan Kerajaan-Nya.
- 【b】** Berdoalah agar Tuhan menjadikan gereja sentiasa saling mengambil berat, mengawasi, dan menyokong antara satu sama lain, bertumbuh dalam kasih, bertaobat daripada dosa, serta menjadi tubuh Kristus yang menyenangkan hati-Nya.

4. Keluarga

- 【a】** Semoga damai dan kasih Tuhan memenuhi setiap keluarga, membantu ahli keluarga saling berlapang dada, memahami, dan menyokong antara satu sama lain.
- 【b】** Berdoalah agar Tuhan melindungi keluarga daripada perselisihan dan godaan, serta memberikan hikmat untuk membimbing setiap anggota supaya menurut kehendak-Nya dan bertumbuh dalam kesatuan iman.